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Begroting 
Samenleving
Bladzijde 13

In de derde alinea heeft u het over de re-
integratie consulent en inburgercoach. Uit de 
alinea blijkt niet wat nu het actiepunt gaat 
worden. Kunt u hier duidelijkheid over geven?

Het actiepunt is dat we deze samenwerking in 2024 opnieuw tegen het licht 
gaan houden. Dit is ingegeven vanuit de regels omtrent aanbestedingen. 
Inhoudelijk zijn we tevreden over de samenwerking.

Begroting
Dienstverlening
Bladzijde 67

De bijdrage aan Foodvalley zet u op p.m. Kunt u 
wel een inschatting geven wat de kosten voor 
programma Landbouw kunnen zijn?

Deelname aan programma landbouw voor de duur van een programma periode 
(looptijd strategische agenda) bedraagt ongeveer € 34.000,- per jaar. Daarnaast
zal nog een eenmalig bedrag nodig zijn om aan te haken bij reeds lopende 
onderzoeken. 

Bijlage 1
Bladzijde 3

Met betrekking tot de houdbaarheidsquote als 
onderdeel van het financiële dashboard stelt het 
College voor om deze voorlopig niet als 
belangrijke indicator te benoemen om direct op 
te sturen maar deze quote wel te monitoren en 
de onderliggende oorzaken te onderzoeken 
indien deze indicator te hoog uitslaat of blijft 
staan. Wat verstaat het College onder zo'n 
onderzoek?

De houdbaarheidsquote is een afgeleide (en complexe) rekensom grotendeels 
gebaseerd op een prognose van de schuldontwikkeling bij een 
slechtweerscenario. Onderliggende financiële stromen die opgenomen zijn in 
deze quote zijn o.a. de schuldpositie, de omvang van de investeringen, de 
omvang van de geraamde baten grondexploitatie, de omvang van de netto-
lasten en de omvang van de onbenutte belastingcapaciteit. 

Indien de houdbaarheidsquote te hoog uitslaat of blijft staan, bekijken we welke 
onderliggende stro(o)m(en) de oorzaak is en wat daar vervolgens de oorzaak 
van is. 

Bijlage 1c
Bladzijde 1 (advies ROB)

De keuze voor een grootstedelijk perspectief 
voor het opstellen van een nieuwe verdeling van
de gelden uit het gemeentefonds pakt volgens 
de Raad voor het Openbaar Bestuur ongunstig 
uit voor kleinere gemeenten als Woudenberg. 
Oefent het College via bijvoorbeeld de financiële 
kopgroep van de K80 invloed uit op de nadere 
onderzoeken die het Ministerie van BZK uitvoert,
zodat de gekozen systematiek minder ongunstig 
voor de kleinere gemeenten uitpakt?

Het college voert via de financiële kopgroep van de K80 invloed hierop uit. De 
K80 kopgroep wil eerst de uitkomsten van het ‘Commissiedebat decentrale 
overheden’ afwachten alvorens er verdere stappen genomen worden. Het debat
zou op 4 oktober 2023 plaatsvinden echter is dit tot nader order uitgesteld.
Op 12 oktober is het eerstvolgende K80 kopgroep overleg waar dit punt op de 
planning staat vermeld.

Bijlage 2
Bladzijde 1

Met betrekking tot de reserve dorpsvoorziening 
heeft het college bij de jaarrekening 2022 
voorgesteld om het doel van deze reserve bij de 
begroting 2024 te herformuleren en te 

Onder het kopje “Toelichting” is in de memo opgenomen hoe het college nu kijkt
naar de definiëring van de reserve dorpsvoorzieningen. Aansluitend is onder 
“concretisering” de concretisering opgenomen die het college voorstelt. 
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concretiseren. Wij zien wel 
bestedingsvoorstellen, maar de herformulering 
en concretiseren ontbreekt, en daarmee tevens 
een beredeneerd fundament om de uitgaven te 
verantwoorden. Mogen wij deze herformulering 
nog tegemoet zien?

Bijlage 3 Welke vacatures binnen de gemeente 
Woudenberg blijken lastig in te vullen?

Er is sprake van een overspannen arbeidsmarkt, voor de meeste vacatures 
reageren minder dan 10 sollicitanten, vaak minder dan 5. Vooral functies met 
specialistische kennis en beleidsadviseursfuncties zijn moeilijk te vervullen. We 
zien dat eigenlijk over de hele breedte van de domeinen. 

Onderzoeken van organisaties als Randstad voorspellen dat de komende jaren 
de tekorten op het gebied van juristen en beleidsadviseurs (in alle domeinen) 
groter zullen worden. Op dit moment zien we dat de vacature voor 
beleidsadviseur mobiliteit zeer lastig is te vervullen. Ook de BOA’s, zowel de 
collega’s op het gebied van openbare orde en veiligheid als op het gebied van 
bouw- en woningtoezicht zijn lastige functies om te vervullen. 

Bijlage 4 Met betrekking tot het voorstel voor de 
rioolheffing: houdt het College bij het vaststellen
van een gematigder tarief voor 
eenpersoonshuishoudens ook rekening met 
sociale ontwikkelingen, zoals een trend naar 
meer eenpersoonshuishoudens, waardoor vanuit
de dekking van de rioollasten wellicht een 
kleinere matiging van €5,- ipv €10,- te 
rechtvaardigen valt?

In de berekeningen van de scenario’s is rekening gehouden met de verhouding 
¼ deel eenpersoonshuishouden en ¾ meerpersoonshuishouden en bedrijven. 
Wij verwachten dat deze verhouding de komende jaren niet substantieel zal 
wijzigen in Woudenberg. Zowel het aantal eenpersoonshuishouden als 
meerpersoonshuishouden zal de komende paar jaar nog stijgen.

Bijlage 4 Het college was destijds niet voor aanpassing. 
Waarom maakt u toch een keuze?

De raad heeft in de motie van PvdA/GL bij de besluitvorming van de begroting 
2023 gevraagd een voorstel te doen voor een differentiatie in de rioolheffing. 
Dat is nogmaals toegezegd bij de besluitvorming van de kadernota 2024.
Het college verwacht met de memo scenario’s differentiatie tarieven rioolheffing
2024 aan de aangenomen motie te voldoen.  


